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Vänsterpartiet har tidigare motionerat om att göra Björken till ett 
trygghetsboende.
Men det är fortfarande inte ett trygghetsboende bl a behövs en matservering. 
Vidare beslutade fullmäktige att gå vidare till andra orter med trygghetsboende. 
Uppdraget gavs till AB Tierpsbyggen. Men det har fortfarande inte blivit något, 
trots att det gått 5 år sen vi motionerade i frågan. Därför vill undertecknad ställa 
följande frågor till kommunstyrelsens ordf.

1. Finns planer för etablering av matservering på Björken?

2. Och när kan den vara klar?

3. Hur är planerna för trygghetsboende i andra orter utanför Tierps 
Köping?
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